

Maryknoll Fathers' School
70th Hong Kong Schools Music Festival

9 February 2018

Dear Parent/Guardian,

I am glad that your child has applied to participate in the 70th Hong Kong Schools Music Festival through our school. Our school will facilitate this matter as far as possible. Please note the following arrangements:

- The Music Festival takes place between 26 February 2018 and 28 March 2018.
- Our school will offer a subsidy of \$50 for a student upon his / her completion of the Music Festival and submission a photocopy of the mark sheet to the music teacher.
- Your child should go to the competition venue alone or with your company. However, upon request, a member of our staff will be ready to accompany F. 1 and F. 2 students to the competition venues.
- Please check the latest information at the website: *<http://www.hksmsa.org.hk>*

Please reply by signing the eNotice on or before 26 February 2018. For enquires, please contact Miss Ling at telephone number 27775117. Thank you for your kind attention.

Yours faithfully

Ho Lik Sang Lobo
Principal

LTF

----- ✂ -----

Reply Slip

The Principal, Maryknoll Fathers' School

Dear Sir,

I have noted the letter dated 9 February 2018 regarding the 70th Hong Kong Schools Music Festival.

Name of student: _____ Signature of parent/guardian: _____

Class & No.: _____ Name of parent/guardian: _____

Date: _____ Emergency contact no.: _____

* Please delete as appropriate.

瑪利諾神父教會學校

第七十屆香港學校音樂節

敬啟者：欣悉 貴子弟透過本校報名參加第七十屆香港學校音樂節。本校將會盡量給予協助。
請 閣下注意下列事項：

- 音樂節將於二零一八年二月二十六日至三月二十八日舉行。
- 校方會向完成比賽及交回評分表(影印本)予音樂老師的學生提供 50 元津貼，資助其報名費。
- 學生應自行或由家長陪同前比賽。學校亦可因應家長要求，安排職員帶領中一及中二學生前往比賽場地。
- 有關音樂節的最新消息，請瀏覽以下網址：<http://www.hksmsa.org.hk>

請於二月二十六日或以前以電子通告回覆。若有任何疑問，可致電2777 5117向凌老師查詢。

此致
各位家長

瑪利諾神父教會學校
校長 何力生 謹啟
二零一八年二月九日

回 條

敬覆者：本人知悉二零一八年二月九日發出關於「第七十屆香港學校音樂節」的通告內容。

此覆
瑪利諾神父教會學校校長

學生姓名： _____

家長簽署： _____

班別、班號： _____

家長姓名： _____

日期： _____ 年 _____ 月 _____ 日

緊急聯絡電話： _____

* 請刪去不適用者